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گفـــتوگـــو

  توضیح »میراسماعیلی«  
درباره رفع تعلیق جودو

ایسنا: رئیس فدراسیون جودو درباره رفع 
تعلیق این فدراسیون توضیح داد.  رئیس 
فدراسیون جودو درباره حل مشکل رفع تعلیق 
ایران در این رشته برای مسابقات کشورهای 
اسلامی گفت: از آقای صالحی امیری و دکتر 
سجادی تشکر می کنم که رایزنی خوبی در 
لوزان با دکتر باخ داشتند. براساس نامه ای که 
از فدراسیون جهانی جودو آمده، تیم ما هیچ 
مشکلی ندارد. اتفاقات خوبی در راه است. چون 
ما یکسری ناخواهان داخلی داریم که اخبار را 
وارونه منعکس یا سنگ اندازی می کنند، این را 
سربسته اعلام می کنم که عده ای ایرانی برای 
مسابقات کشورهای اسلامی تلاش می کردند 
تا ایران شرکت نکند اما مشکلی وجود ندارد.  
قرار بر این است که ما در بازی های آسیایی و 
سهمیه های المپیک با شرایط خاصی شرکت 
کنیم. در چند روز آینده اگر دوستان منتقد 

اجازه دهند، اتفاقات خوبی رخ می دهد. 

گئورگی گولسیانی چند سالی است در 
لیگ برتر فوتبال ایران حضور دارد و در نهایت 
به عنوان یکی از بهترین مدافعان لیگ، راهی 

پرسپولیس شد. 
  در حالی به پرسپولیس ملحق شدی 
که از چند تیم از جمله استقلال پیشنهاد 

داشتید. 
پرسپولیس اولین تیمی بود که به من 
پیشنهاد داد و پس از آن تیم های دیگر آمدند 
اما پیشنهادات سایر تیم ها حتی به پیشنهاد 

پرسپولیس نزدیک هم نبود. 
پیشنهاد  هم  کشورها  سایر  از    

داشتید؟
پیشنهاد خوبی از عربستان دریافت کردم 
اما هر کاری کردم نتوانستم به پیشنهاد 
پرسپولیس پاسخ منفی بدهم. به خاطر چندین 

دلیل. 
  دلیل اصلی حضورت در پرسپولیس 

چه بود؟
راستش را بخواهید، همیشه دوست دارم 
برنده باشم. به پرسپولیس آمدم چرا که با این 
تیم می توانید همه موفقیت ها را کسب کنید. 

  رقابت بین مدافعان میانی را چطور 
می بینید؟

در پرسپولیس در هر پستی رقابت وجود 
دارد به ویژه در پست من. این موضوع به من 
انگیزه زیادی می دهد که تلاش کنم تا با نظر 

مربی در ترکیب اصلی قرار بگیرم. 
  می دانید که هواداران توقع قهرمانی 

دارند. 
در تاریخ پرسپولیس همیشه این تیم برای 
قهرمانی و کسب جام می جنگیده و امسال هم 
از این قائده مستثنی نیست. امسال هم برای 

قهرمانی تلاش می کنیم. 
  چه چیزی باعث شد تا حضورت در 

ایران تداوم داشته باشد. 
این را باید بگویم که به عنوان یک خارجی 
بازی در لیگ ایران بسیار سخت است چرا که 
مشکل سازگاری وجود داشت. این پنج سالی 
که در فوتبال ایران حضور داشتم هم برای من 
راحت نبود اما تلاش کردم و در هر تیمی بودم 
با تمام وجود و از اعماق قلبم برای موفقیت آن 

تیم بازی کردم. 

خارجازمستطیلسبز

 گئورگی گولسیانی: 
 به پرسپولیس 

 آمدم تا همیشه 
برنده باشم 

خبــــــر
 انتخاب »لواندوفسکی« در صورت 

ناکامی در انتقال به »بارسا«
در صورت  بایرن مونیخ  لهستانی  مهاجم 
ناکامی در انتقال به بارسلونا دوست دارد راهی 
چلسی شود. به نظر می رسد که تصمیم روبرت 
لواندوفسکی برای جدایی از بایرن مونیخ قطعی 
است. این مهاجم لهستانی یک فصل دیگر با 
بایرن قرارداد دارد. با وجود آنکه سران باشگاه 
بایرن تمایلی برای از دست دادن ماشین گلزنی 
خود ندارند اما او اصرار دارد که تیم را ترک کند. 
بارسلونا گزینه اصلی و نخست لواندوفسکی در 
صورت جدایی از بایرن مونیخ است و او اعلام کرده 
که دوست دارد پیراهن آبی اناری ها را بر تن کند. 
بارسلونا در شرایط مالی خوبی به سر نمی برد و 
این مساله باعث شده که انتقال لواندوفسکی 
به آبی اناری ها در هاله ای از ابهام قرار داشته 
باشد. آبی اناری ها تنها مشتری ستاره لهستانی 
بایرن مونیخ نیستند. پاری سن ژرمن و چلسی هم 
سخت به دنبال جذب این بازیکن هستند. طبق 
اعلام روزنامه دیلی میل، لواندوفسکی در صورت 
ناکامی در انتقال به بارسلونا دوست دارد راهی 
لیگ برتر انگلیس شود تا پیراهن چلسی را بر 
تن کند. چلسی هم به دنبال جایگزینی شایسته 
برای روملولوکاکو است و به همین خاطر به جذب 
لواندوفسکی ابراز علاقه نشان داده است. در 
نظرسنجی که اخیرا روزنامه کیکر بین هواداران 
بایرن مونیخ انجام داد بیشتر آنها موافقت خود را 
با جدایی لواندوفسکی اعلام کردند و این نشان 
می دهد که رفتارهای اخیر این بازیکن باعث 
شده به شدت محبوبیت او بین هواداران تیم 
کاهش یابد. با این حال سران بایرن همچنان 

اصرار دارند که این بازیکن را حفظ کنند. 

ثبت نام نامزدهای ریاست از »واعظ آشتیانی« تا »تاج« و »آخوندی«! 

روز    شلـــوغ    فدراسیـــون! 

آرمان ملی: روزگذشته که آخرین مهلت ثبت نام علاقه مندان 
به شرکت در انتخابات فدراسیون فوتبال بود روز شلوغی را برای 
این فدراسیون رقم زد. به جز »عزیزا... محمدی« که چند روز 
قبل ثبت نام کرد »واعظ آشتیانی«، »مهدی تاج« و »ماجدی« 
ثبت نام خود را به  روز آخر موکول کردند. البته »آخوندی«، عضو 

شورای شهر نیز در انتخابات فدراسیون ثبت نام کرد!
  ثبت نام عزیزا... محمدی

روز شنبه گذشته عزیزا... محمدی که در دوران ریاست 
علی کفاشیان و مهدی تاج چند سال به عنوان نایب رئیس دوم 
فدراسیون و رئیس سازمان لیگ فوتبال فعالیت کرد و اکنون 
در اتحادیه فوتبال سمت دارد، برای ریاست فدراسیون فوتبال 
کاندیدا شد. انتخاب های عزیزا... محمدی برای نواب رئیس خود 
نیز جالب است. او علی فتح ا... زاده مدیرعامل اسبق استقلال را 
به عنوان نایب رئیس اول معرفی کرده است. همچنین انتخاب 
سردار محمدی برای نایب رئیس دوم محمدرضا کافی است. 
»کافی« مدیرعامل باشگاه فوتسال مس سونگون است که سابقه 

قهرمانی با این تیم در لیگ فوتسال را نیز دارد.
  حضور واعظ آشتیانی 

دیروز اما علیرضا اسدی، دبیرکل اسبق فدراسیون فوتبال 
و مدیرعامل پیشین باشگاه نساجی برای حضور در انتخابات 
ریاست فدراسیون فوتبال به این محل آمد. او تصمیم گرفته 
امیررضا واعظ آشتیانی، مدیرعامل اسبق استقلال و قائم مقام 
سازمان تربیت بدنی را به عنوان نایب رئیس اول و صادق رئیسی کیا، 
مدیرعامل سابق راه آهن را به عنوان نایب رئیس دوم خود معرفی 
کند. این در حالیست که واعظ آشتیانی نیز برای ریاست فدراسیون 
فوتبال ثبت نام و علیرضا اسدی را به عنوان نایب رئیس اول و 
صادق رئیسی کیا را به عنوان نایب رئیس دوم معرفی کرده است. 
واعظ آشتیانی در خصوص ثبت نام ریاست فدراسیون فوتبال 
اظهارداشت: فقط با عرق ملی وارد این موضوع شدم. کاری از دستم 
بر بیاید انجام می دهم و با شعار تحول هم می آیم. مجموعه فوتبال 
نیازمند به تغییر و تحول است. وقتی می گوییم مدیریت عوض شود 

یعنی اتفاقات جدید بیفتد. اگر قرار است اتفاقی نیفتد همان مدیران 
قبلی هستند. برایشان هم کف و سوت می زنند و کفایت می کند. 
وی افزود: با نگاه تغییر وارد این موضوع شدیم. اگر به عنوان رئیس 
فدراسیون انتخاب شدم، وعده ها را موبه مو عمل می کنیم. یکسری 
موضوعات را به آینده حواله نخواهیم داد و از ظرفیت هایی که در 
مجموعه فدراسیون و جامعه فوتبال وجود دارد، سعی می کنیم 
به خوبی استفاده کنیم. به گونه ای عمل می کنیم که حداقل از نظر 
مدیریتی کمترین آسیب برسد. هر تغییری یکسری مقاومت ها 
و آسیب هایی دارد. امیدواریم با تیمی که تشکیل خواهیم داد 

برنامه هایمان را طی هفته های آینده اعلام می کنیم 
  ثبت نام ماجدی و درودگر

در حالی که ماجدی سرپرست فدراسیون فوتبال اعلام 
کرده بود در انتخابات شرکت نمی کند اما درودگر از ثبت نام 
ماجدی خبر داد. صادق درودگر در مورد آخرین روز ثبت نام 
انتخابات فدراسیون فوتبال بیان داشت: ماجدی از من 
خواست برای نایب رئیس دوم ثبت نام کنم. من هم این کار را 
انجام دادم. خودش هم برای ریاست ثبت نام کرد. صوفی هم 
برای نایب رئیسی اول ثبت نام کرد. وی در مورد اینکه سایت 
فدراسیون اعلام کرده ماجدی در انتخابات شرکت نمی کند، 
گفت: صبح با او آمدم. ثبت نامم کامل شد. کلیه مدارک هم 
کامل شد. اثر انگشت هم زدند. من با چشم خودم دیدم. من هم 
به حرف او آمدم و ثبت نام کردم. مدارکم هم کامل شد. صوفی 
هم آمد و با اینکه می خواست به اهواز برود، ثبت نام کرد و رفت. 
میرشاد ماجدی سرپرست فدراسیون فوتبال که پیش از این از 
حضور در انتخابات منصرف شده بود اعلام کرد: بنده یک تصمیم 
شخصی گرفته بودم با توجه به اینکه مهدی تاج که قبلا به بنده 
حکم داده بود به احترام او کنار بروم، اما با توجه به درخواست 
بخشی از اعضای مجمع همچنین همکارانم در هیات رئیسه 
فدراسیون و با توجه به مسئولیت اجتماعی که احساس می کنم 
و نیاز به احترام به دوستانی که برایم فرم پر کرده و بنده را 

پیشنهاد داده اند، در انتخابات شرکت می کنم. 

  حضور تاج 
مهدی تاج پس از ثبت نام در فدراسیون فوتبال اظهارداشت: 
دوستانی از اعضای مجمع پیشنهاد دادند که در انتخابات 
فدراسیون فوتبال شرکت کنم و امیدوارم بتوانیم حرکت مثبتی 
در حوزه فوتبال رقم بزنیم. وی در مورد اینکه شاید از منظر 
قانونی نتوانید در انتخابات حاضر شوید؛ گفت: قانون عطف به 
ماسبق نمی شود. چون یکسال پیش این موضوع تصویب شده 
است؛ اما با این حال من مطیع قانونم. اگر نشود، اصلا اصراری 
نمی کنم. نامزد فدراسیون فوتبال در مورد نواب رئیس خود 
افزود: آقایان نبی و قنبرزاده هستند. نبی در 4 دوره فدراسیون 
تجربیات خوبی را دارد و کاملا فوتبال، به خصوص سیستم 
بین الملل را می شناسد.  تاج در خصوص اینکه سرپرست 
فعلی فدراسیون فوتبال مدعی شده او حکم داده تا ماجدی 
در انتخابات حاضر نشود، گفت: من حکم دادم؟ من که کاره ای 

نیستم. من چکاره هستم که حکم بدهم؟
  دیگر ثبت نام کنندگان

محمد آخوندی، عضو شورای شهر تهران برای نامزدی در 
انتخابات فدراسیون فوتبال، در ساختمان این فدراسیون حاضر 
شد. عضویت در هیات مدیره باشگاه پرسپولیس، سابقه فعالیت 
در هیات مدیره باشگاه هایی همچون سایپا و نساجی مازندران 
و مدیرکلی روابط عمومی سازمان تربیت بدنی سابق در کارنامه 
محمد آخوندی دیده می شود. محمدرضا ساکت، مدیرعامل 
باشگاه سپاهان که سابقه دبیرکلی و ریاست مرکز ملی فوتبال 
کشورمان را در کارنامه دارد، برای عضویت در هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال و تصدی جایگاه نمایندگی باشگاه ها در 
این بخش ثبت نام کرد. روزگذشته همچنین محمد رجاییان، 
مدیرعامل باشگاه آلومینیوم اراک با حضور در ساختمان 
فدراسیون فوتبال برای تصدی پست نماینده باشگاه ها در 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال ثبت نام کرد. همچنین اسماعیل 
حیدرپور مدیرعامل شهرخودرو مشهد برای تصدی این پست 

به ساختمان فدارسیون فوتبال آمد و ثبت نام کرد. 

نگاهی به عملکرد اخیر »کی روش«  

کمیته فنی فدراسیون فوتبال صلاحیت اسکوچیچ را رد کرد

تیــم ملــی در کمـــا
آرمان ملی: کمیته فنی فدراسیون فوتبال روزگذشته 
صلاحیت »اسکوچیچ« برای هدایت تیم ملی را رد کرد. از بین 
گزینه های داخلی نیز گفته می شود »علی دایی« پیشنهاد 

هدایت تیم ملی را رد کرده است! 
  ردصلاحیت 

روزگذشته کمیته فنی فدراسیون فوتبال برای بررسی 
عملکرد »دراگان اسکوچیچ« در تیم ملی فوتبال برای حضور 
در جام جهانی 2022 تشکیل جلسه داد که بر این اساس 
صلاحیت این سرمربی کروات توسط کمیته فنی فدراسیون 

فوتبال رد شد. 
  نظر کمیته فنی 

ابراهیم قاسمپور بعداز جلسه کمیته فنی در جمع 
خبرنگاران اظهارداشت: خبر خوب و بد داریم متأسفانه زمان 
را از دست می دهیم. در جلسه به جمع بندی رسیدیم که 
فدراسیون گزینه های ایرانی و خارجی جدید تیم ملی را اعلام 
خواهد کرد. صلاحیت فنی اسکوچیچ را کمیته فنی تایید 
نکرد. قاسمپور ادامه داد: فدراسیون باید تصمیم می گرفت 
و به ما ارجاع نشده بود اما ما صلاحیت او را تایید نکردیم، 
اما گزینه های مدنظرمان را به فدراسیون پیشنهاد دادیم. به 
جمع بندی نرسیدیم. اسامی مطرح شده حدس و گمان است 
و هیچکدام را من تایید نمی کنم. عضو کمیته فنی تاکیدکرد: 
مسائل فنی بحث شد و به جمع بندی رسیدیم که هنوز 
قطعیت ندارد ولی -80 90 درصد کمیته فنی به این نتیجه 
رسیده که گزینه هایش را اعلام کند و فدراسیون فوتبال 
در صورتی که صلاح دانست در اطلاعیه اش نام آنها را اعلام 
می کند. وی در مورد اینکه نام کی روش در بین گزینه های 
کمیته فنی هست یا نه گفت: تنها چیزی که می توانم بگویم 
این است که به هیچ عنوان کی روش را تایید نمی کنیم. وی 
در مورد اینکه دلایل قانع کننده برای برکناری اسکوچیچ 

چیست، بیان داشت: از ابتدا با انتخاب اسکوچیچ مخالف بودم 
و الان هم مخالفم اما چون زمان را از دست دادیم اما با مشورتی 
که با اعضا کردیم مسجل شد بودنش به ما کمکی نمی کند. 
مطالبی در جلسه عنوان شد که یقین پیدا کردم بودنش خیلی 
نمی تواند به ما کمک کند. قاسمپور در مورد اینکه با فسخ 
قرارداد اسکوچیچ چقدر باید به او غرامت بدهیم، افزود: در 
مسائل مالی این قرارداد اشرافی ندارم. مسائل مالی ارتباطی 
با ما ندارد. اینکه با یک مربی با یک دلار به توافق برسند یا با 
میلیاردها دلار، ما برای فدراسیون تامین بودجه نمی کنیم 
و خود فدراسیون هم با مشکل مالی مواجه است مطمئنا از 
جایی می توانند این کمک مالی را بگیرند تا این مشکل مالی 
را حل کنند. قاسمپور در مورد اینکه در حال حاضر بحث 
طلب ویلموتس باقی مانده، اظهارداشت: ما به عنوان کمیته 
فنی جلسه ای سه ساعته داشتیم هیچیک از اعضا تحت فشار 
چنین تصمیمی نگرفته اند این نظر ما نظر مشورتی است. 
شاید از جایی دیگر بخواهند مربی دیگری بیاورند که آن 
بحثش جداست، اما ما به این نتیجه رسیده ایم که اسکوچیچ 
نمی تواند به ما کمک کنند. از نظر ما که کمیته فنی هستیم 
بحث اسکوچیچ تمام است. ماجدی عضو کمیته فنی است و 
سرپرست فدراسیون فوتبال هم هست. وی در مورد اینکه 
ترجیح می دهید جانشین اسکوچیچ ایرانی باشد یا خارجی 
تصریح کرد: به عنوان کمیته فنی نظرات مان را اعلام کردیم 
و اجازه بدهید خود فدراسیون فوتبال در این زمینه نظرش را 
اعلام کند. به جمع بندی رسیده ایم تصمیمی که در کمیته 
فنی گرفته شده را من نباید اعلام کنم. سخنگوی فدراسیون 
فوتبال مسائل را بیان می کند من فقط سخنگوی کمیته فنی 

هستم. ما نظر داده ایم شاید این تصمیم ما عوض شود. 
  برانکو

براساس شایعات مطرح شده، نام هایی همچون کارلوس 

کی روش، برانکو ایوانکوویچ، علی دایی، جواد نکونام و 
امیر قلعه نویی گزینه هایی جانشینی سرمربی کروات 
تیم ملی کشورمان هستند. برانکو که حضوری موفق در 
تیم فوتبال پرسپولیس داشت و در جام جهانی 2006 هم 
هدایت تیم ملی فوتبال ایران را عهده دار بود، در پاسخ به 
این پرسش »تسنیم« که در ایران شایعه شده که شما به 
فدراسیون فوتبال ایران برای حضور روی نیمکت تیم ملی 
برای جام جهانی 2022 قطر چراغ سبز نشان داده اید. آیا 
شما پیشنهادی از سوی فدراسیون دریافت کرده اید یا اینکه 
مذاکره ای با آنها داشته اید؟، گفت: من با هیچ کسی در این 
خصوص صحبت یا مذاکره ای نداشته ام. همان طور که شما 

می دانید من با فدراسیون فوتبال عمان قرارداد دارم.
  نکونام

حمیدرضا گرشاسبی درباره بحث حضور جواد نکونام در 
تیم ملی گفت: جواد نکونام هم از این موضوع بی اطلاع است. 
مدیرعامل باشگاه فولاد درباره اینکه آیا اجازه حضور جواد 
نکونام روی نیمکت تیم ملی را می دهد؟ افزود: بحث موافقت 
من نیست. همه ما بسیج شده ایم که به تیم ملی کمک کنیم و 
زمانی که بحث ملی باشد باید همه کمک کنند. اگر تصمیمی 
بگیرند و جواد نکونام هم موافق باشد، قطعا تیم ملی در اولویت 
است. همه باشگاه ها جمع شده ایم که یک تیم ملی قوی 

داشته باشیم.
  دایی

علی دایی سرمربی پیشین تیم ملی ایران که چند سالی 
است به تمام پیشنهادات داخلی و خارجی خود پاسخ 
منفی می دهد با پیشنهاد فدراسیون فوتبال روبه رو شد، 
اما پاسخ تکراری »نه« را به آنها داد. یکی از مسئولان 
فدراسیون فوتبال این پاسخ »نه« را در گفت وگو با »مهر« 
تایید کرد. این مسئول اظهارداشت: دایی به هیچ وجه حاضر 
نشده است در شرایط فعلی جانشین اسکوچیچ شود و از 
مسئولان فدراسیون فوتبال خواسته است این موضوع را 
تمام شده دانسته و به حضور او روی نیمکت تیم ملی فکر هم 
نکنند. حضور علی دایی به عنوان سرمربی تیم ملی ایران در 
جام جهانی 2022 قطر منتفی است و فدراسیون فوتبال باید 

سراغ گزینه های داخلی دیگر خود برود. 

در روزهای گذشته بحث بازگشت »کارلوس کی روش« به عنوان 
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران مطرح شده است. به طور عمیق 
متأسفم که کار فوتبال ما به جایی کشیده شده که فردی رانده شده 
دوباره در حال بازگشت است. وقتی ریشه دلالان سوزانده نمی شود 
هر کاری که دلشان بخواهد می کنند تا بتوانند پول بیشتری به 
جیب بزنند. فدراسیون فوتبال ایران اصلا قدرتی ندارد که اگر 
داشت چنین مباحثی مطرح نمی شد. آیا کارنامه کی روش پس از 
ترک ایران بررسی شده است؟ شکست های مفتضحانه او به عنوان 
نفر اول کادرفنی تیم ملی کلمبیا در تاریخ فوتبال این کشور نظیر 
نداشت. کار را به جایی رساند که چاره ای جز فسخ یکطرفه قرارداد 
برای این کشور باقی نماند و در جام جهانی هم غایب است. بعد 
هم سرمربیگری تیم ملی مصر را قبول کرد و در دیدار فینال 
جام ملت های آفریقا مغلوب سنگال شد تا دستش از رسیدن به 
جام کوتاه بماند. کی روش  هشت سال در ایران حضور داشت و دو 
مرتبه با او به جام جهانی رفتیم. هر دو بار هم حذف شدیم. راهکار 
کی روش تعطیل کردن لیگ برتر و برگزاری اردوهای بلندمدت بود. 
در نتیجه توانست ساختار دفاعی تیم ملی را بسازد و در مرتبه دوم 
که به جام جهانی رفتیم سبک بازی او بیشتر جا افتاده بود. هیچ وقت 
هم نتوانست ساختار هجومی تیم ملی را بسازد چون ایده موثری 
نداشت و اگر چنین بود فقر گلزنی نداشتیم. دیدیم که در این دوره 
با »اسکو« بهترین بازیکنان ما در خط حمله بودند و عناصر تهاجمی 
فوتبال ایران در تمامی ادوار از مهره های شاخص تیم ملی بوده اند. 
در کدام اردو »اسکو« به اندازه کی روش فرصت داشت در حالی که 
نتایج بهتری گرفت. آنهایی که سنگ کی روش را بر سینه می زنند 
به دنبال منفعت خود هستند یا شناخت کافی از فوتبال ندارند. یکی 
از بهترین تیم های تاریخ رئال مادرید با سرمربیگری کی روش به 
قهقرا رفت. اگر مربی بود که سرمربیگری تیم ملی پرتغال را از دست 
نمی داد ولی این تیم با فرناندوسانتوس قهرمان یورو 20۱6 شد و 
یکی از مدعیان جام جهانی 2022 قطر است.  دلال ها تیشه بر ریشه 
فوتبال زده اند و هدف آنها ضربه زدن به تیم ملی است. کی روش اگر 
سرمربی خوبی بود در جام ملت های آسیا، ایران را قهرمان می کرد 
نه اینکه بهترین عملکردش رساندن تیم ملی به مرحله نیمه نهایی 
باشد. در مورد ثبت نام مهدی تاج در انتخابات فدراسیون فوتبال باید 
بگویم  سال ها قبل ناصر حجازی گفت در این مملکت باید همه چیز 
به هم بیاید. مهدی تاج امتحان خود را پس داده و فرد گمنامی 
نیست. فراموش نکنیم او تلاش زیادی کرد تا قرارداد کی روش پس 
از جام جهانی 20۱8 تمدید شود اما نتوانستیم در جام ملت های 
آسیا 20۱9 امارات قهرمان شویم. مارک ویلموتس هم در زمان تاج 
به عنوان سرمربی تیم ملی انتخاب شد و با این مربی بلژیکی در خطر 
حذف از جام جهانی 2022 قطر قرار گرفتیم که با اسکوچیچ موفق 
به صعود شدیم. امیدوارم در پرونده ای که با ویلموتس در دادگاه 
بین المللی حکمیت ورزش داریم CAS به ضرر ایران رأی ندهد و 

حکم فیفا را تأیید نکند.

فوتبــــالداخلی
 ایرنا: مدیـــر تیـــم فوتبــال پرسپولیس درباره حضور 
سیدجلال حسینی در کادرفنی پرسپولیس گفت: به دنبال 
برگزاری بازی خداحافظی هستیم تا او به طور رسمی به کادرفنی 
اضافه شود. افشین پیروانی، درمورد اردوی ترکیه برای تیم فوتبال 
پرسپولیس اظهارکرد: از اول بنا بود انجام بشود اما باشگاه با اسپانسر 
اردو به توافق نرسید و تا الان برگزاری اردو منتفی شده است. مدیر 
تیم پرسپولیس در خصوص شایعه عدم اجازه وزارت ورزش برای 
برگزاری اردو بیان داشت: این که بگوییم وزارت ورزش اجازه 
نداده غلط است؛ شورای برون مرزی باید مجوز خروج  هر تیمی 
که بخواهد اردوی برون مرزی برگزار کند را بدهد که هنوز مجوزی 
صادر نشده است و به جز مشکلات مالی مشکل مجوز هم داریم. وی 
با اشاره به عکس العمل هواداران مقابل روند تیم گفت: من هوادار 
معترضی ندیدم و به نظرم آنها دنبال یک تیم خوب  هستند و ما هم 
در تلاش برای کسب بهترین نتیجه هستیم. پیروانی درخصوص 
حضور سیدجلال حسینی در کادرفنی پرسپولیس افزو.د: به دنبال 
برگزاری یک  بازی خداحافظی با ملوان هستیم تا سیدجلال که 
زحمت زیادی برای پرسپولیس کشیده، رسما به کادرفنی اضافه 
شود. وی گفت: ممکن است یک شخص دیگر هم با صلاحدید 

سرمربی به کادرفنی اضافه شود.

بیــنالمــلل

                 خرید ملوان  
ملوان بندرانزلی پس از ۷ سال دوری از لیگ برتر 
برنامه های نقل وانتقالاتی خود را دنبال می کند. مهدی 
خلج بازیکن فصل گذشته شهرداری همدان با عقد 

قراردادی دو ساله به ملوان پیوست.

           لژیونر جدید    
فرزین مهری با قراردادی یکساله در لیگ چین 
حاضر شد تا جدیدترین لژیونر فوتسال ایران لقب 
گیرد. فوتسالیست تیم فردوس قم در قراردادی 

یکساله به تیم شیجاژوانگ چین پیوست.

                           برادران 
بعداز مهرداد و میلاد محمدی، حالا امیر سالار و سمیر 
حبوباتی 2 بازیکن زیر 21 ساله فوتبال ایران هستند که در 
تیم های پایه عملکرد خوبی داشتند و در تیم ملی جوانان 

همبازی هستند.

ت
شــ

سنو
عک

  سرمربی تیم فوتبال منچستریونایتد اظهارکرد که فوق ستاره 
پرتغالی اش فروشی نیست. اریک.تن هاخ که شاگردانش 
در اولین بازی دوستانه خود در تور پیش فصل در ورزشگاه 
راجامانگالای شهر بانکوک به مصاف لیورپول خواهند رفت، 
با حضور در کنفرانس خبری پیش از این بازی که با استقبال 
خوب اهالی رسانه همراه بود، گفت: بازی مقابل لیورپول 
همیشه هیجان انگیز است. این یک بازی بزرگ است و آزمون 
واقعا خوبی برای ماست. استاندارد منچستریونایتد، پیروزی 
در هر بازی است. ما خوشحالیم که اینجا با لیورپول برای 
هواداران زیادمان بازی خواهیم کرد. وی همچنین در خصوص 
فوق ستاره پرتغالی شیاطین سرخ که به دلیل مسائل خانوادگی 
نتوانست در این تور منچستری ها را همراهی کند، ادامه داد: 
رونالدو به دلیل مشکلات خانوادگی اینجا کنار ما نیست. 
رونالدو در برنامه ریزی های ما برای فصل جدید جای دارد. 
کریس چیزی درباره تمایلش برای جدایی از منچستریونایتد 
نگفته است. اخباری درباره احتمال جدایی رونالدو خوانده ام اما 
همان طور که گفتم او فروشی نیست و در برنامه های ما جای 
دارد و می خواهیم با یکدیگر به موفقیت برسیم. پیش از اینکه 
این مشکل خانوادگی برای کریس به وجود بیاید، با او صحبت 

کردم و باید بگویم صحبت خوبی باهم داشتیم.  


